
Beste Mevrouw van Zalinge, College burgemeester en wethouder,  

 
Naar aanleiding van uw brief in Juni 2015 voorzien van kenmerk 2015/236558, wil ik graag 
het volgende kwijt. Laat ik beginnen met dat ik rijksmonumenten een warm hart toedraag. 
Echter wil ik toch graag mijn ongenoegen kwijt over het volgende, ik heb voor dat ik dit 
perceel kocht mij laten informeren door de gemeente Haarlem eind 2011 begin 2012. Ik ben 
op geen enkele manier gewezen dat dit perceel als mogelijk rijksmonument is aangewezen.  

 
Wel ben ik geïnformeerd dat dit gebied een archeologische bestemming heeft. Hier zou het 
met name gaan om de percelen waar de boerderijen staan, dit zijn smalle zandstroken, waar 
zo ongeveer rond de periode van 1500 voor christus mensen zouden hebben geleefd. 
Het perceel gelegen achter deze zandstroken waar u over schrijft, zou een agrarische 
bestemming hebben en zou minder archeologische objecten bevatten. Bij het kopen van het 
stuk land en de boerderij was het voor mij relevant om te kijken wat de mogelijkheden 
zouden zijn. Omdat ik de boerderij duurzaam en CO2 neutraal wilden verbouwen. Echter 
voor het plaatsen van de grond warmte pomp, werd ik compleet verrast door de provincie 
Noord-Holland omdat het hier ook zou gaan om een aardkundig monument, echter is dit mij 
ook niet verteld door de gemeente Haarlem, en geen enkele bewoner hier op het Liewegje 
was hier van op de hoogte. 

 
Voor het plaatsen van de grondwarmte pomp gaat men zo ongeveer 60 meter diep de grond 
in. Maar volgens de wet zou dit dus niet mogelijk zijn omdat het zou gaan om een 
aardkundig monument. Volgens de provincie Noord-Holland was het niet toegestaan om 
naast de boerderij te boren, maar wel in het perceel wat u als rijksmonument wilt gaan 
betitelen. De buizen van deze grondwarmte pomp liggen op zo’n 60 cm diepte in de grond 
vanaf het weiland tot aan de boerderij, hier kreeg ik toestemming voor omdat er vervuilde 
grond was naast boerderij welke moest worden gesaneerd. 

 
Verder wil ik u er op wijzen dat het als inwoner van Haarlem behoorlijk rauw op mijn dak valt, 
dat er een viaduct is gebouwd waarbij men behoorlijk in de grond heeft gewoeld, en dat als 
de voetbal club Haarlem niet failliet was gegaan er op deze zelfde grond een voetbal stadium 
zou zijn gebouwd.  

 
Ik kan niet genoeg benadrukken dat ik vind dat de gemeente mij onjuist en niet naar behoren 
heeft geïnformeerd en dat ik ook niet begrijp dat ik zo laat in April 2015 voor het eerst ben 
geïnformeerd door de rijksdienst voor Cultureel erfgoed over deze situatie.  
 
Mijn vraag is als volgt, ik heb begin 2015 een plan gemaakt om een meertje te graven in 
deze grond, met de aanleg van natuurlijke oevers voor de vogels en andere dieren die vrij 
leven in de natuur, denkt hierbij aan kikkers, konijnen, salamanders etc. Ik zou graag 
toestemming willen krijgen van de gemeente Haarlem om dit te realiseren, hierbij wil ik graag 
graven tot een diepte van 1 meter en 25 centimeter, juist omdat het grondwater voor dit 
perceel het hoogst is ten opzichte van andere percelen. En zou ik op deze manier de bodem 
structuur daar onder niet aantasten. Ik heb de tekeningen gezien van de rijksdienst voor 
cultureel erfgoed, alwaar op te zien is dat de bodem structuur begint rond de 1 meter 50. 
 
Ik zie uw reactie graag tegemoet. 



 
Mocht u nog vragen hebben en mij willen uitnodigen voor een persoonlijk gesprek, dan stel ik 
dat zeer op prijs.  

 
Met vriendelijke groet, 

 
H.J. Houweling 


